
Ref. Bestyrelsesmøde d 3 feb. 2025 kl. 0930-1130 

Deltagere: Gorm-Holger-Susanne-Ruben-Peter-Karsten-Thomas-Eigil 

Afbud: Asger 

Dagsorden: 

1. Valg af ordstyrer 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Opfølgning referat 

4. Nyt fra kommunen, (sikkerhedsspørgsmål) 

5. Mail nyt v/Karsten 

6. Gennemgang af regnskaberne 

7. Nyt fra Afdelingerne. 

8. Fondsøgning. 

9. Tilføjelse til vedtægterne. 

10. Generalforsamling. 

11. Kurser på værkstederne, om maskiner. 

12. Tilflytterarrangement d 18.03.25 kl. 1430-1730? 

13. Evt. 

 

Ad.1. 

Holger valgt 

Ad. 2. 

Godkendt 

Ad. 3. 

Ingen bemærkninger 

Ad. 4. 

Thomas har talt med kommunale sikkerhed person, men mangler at tale med kommunens 

jurist for belysning af de juridiske forhold.: 

Som tommelfingerregel har kommunen ansvar for maskiner og inventar i bygning. 

Foreningen har ansvaret for brug af maskinerne. 

Målet er at der 1x/år bliver en gennemgang af maskiner med kommunal sikkerhedsperson. 

 

Foreningen skal fremover betale for papir og print fra folkestedet, 1kr / ark. Der fremsendes 

faktura fra folkestedet. 

 

Thomas holder Mandehøjskole i Skæring fra d. 30. april – 2 maj 2025.  

Ad. 5. 

Intet nyt, 10 medlemmer har via mail meldt sig ud af foreningen, oplysninger er tilgået 

Susanne. 

Ad. 6. 

Fremover skal der altid følge et bilag ved ind eller udbetaling fra kassen. Bilag skal altid 

indeholde Hvad er købt og Hvem har købt. Der er blå og røde bilag i kassen. 

Peter orienterede om status med regnskab og udsender til bestyrelsen for evt. 

kommentarer. 

 

Der er d.d. 160.000 kr. i kassen, men der skal stadig være mådehold med brug af pengene. 

Med de mange nye medlemmer kan vi forvente større udgifter. Endelig regnskab 

godkendes på næste bestyrelsesmøde. 

Ad. 7. 



Keramik. 

Der er pt 30 på ventelisten, heraf kan der tages 25 nye medlemmer ind. Så er der herefter 

igen lukket for tilmelding. Ny venteliste oprettes med sigte på jan. 2026. der skal ikke 

fremover være betalt medlemskab for at komme på denne venteliste. 

 

Metal/træ. 

For afregning af foreningens træ på lager regnes prisen ud efter 15 kr / dm3, pengene skal i 

kasse på væggen eller afregnes på foreningens mobil pay nr. Spørg Ruben og Gorm hvis 

der er tvivl om denne afregning. 

Mht. sikkerhed ved brug af rundsav foreslog Ruben at der evt. kunne opsættes 

brugervejlednings skilt ved savene. Ruben prøver at lave et udkast. 

 

En lille gruppe fra værkstedet har arbejdet med og påpeget støjgener, her nævnes specielt 

Slibeområdet i metalværkstedet og maskinlokalet træ i stueplan. Bestyrelse bakker op om 

dette arbejde og modtager gerne forslag til en begrænsning af støjen på de nævnte steder. 

Lamelgardiner blev nævnt, afskærmning af nogle af maskinerne i separat rum blev 

ligeledes nævnt. 

Ad. 8. 

Intet nyt afventer svar fra de ansøgte fonde. 

Ad.9. 

Gorm foreslog en tilføjelse til vedtægterne således: 

Som bruger af værkstedet deltager du i oprydning, rengøring og vedligeholdelse af 

værkstedets faciliteter. Der blev enighed om at få det indskrevet i husorden ved næste 

oplag. Det er vigtigt at denne oplysning bliver givet ved rundvisning af nye medlemmer 

Husorden udleveres ved indmeldelse af nye medlemmer. 

Ad. 10. 

18 marts er der generalforsamling på Folkestedet. Gorm oplæste forslag til 

formandsberetning, den udsendes til bestyrelsen for evt. input. 

Ad. 11. 

Der er enighed om at kurser i betjening af værkstedets maskiner er en god ide i et eller 

andet omfang. Der kan udpeges nøglemaskiner, som kræver disse kurser. Gorm og Ruben 

vil prøve at komme med et forslag til næste bestyrelsesmøde.  

Ad. 12. 

Gorm og Karsten deltager i dette arrangement på folkestedet d 18 marts eftermiddag, 

andre fra bestyrelsen er også velkommen til at deltage. 

Ad.13. 

Der er udarbejdet nyt skema til komme / gå registrering. Nye skema starter i keramik og 

øvrige steder når oplæg af gl. skema er brugt op. 

 

Rettelse til hjemmesiden ang. Ændring af rundvisning til fremover: tirsdage i lige uger. 

 

Der er d.d. 491 betalende medlemmer og 17 støttemedlemmer i alt 508 medlemmer. 95 har 

ikke fornyet medlemskab her til 1 feb. Skabe der ikke er betalt og tømt pr 1 marts åbnes og 

tømmes. Og udbydes til nye medlemmer. 

 

Referent Eigil Ege, 6 feb. 2025 

 

  

  

 

 


